
Protokoll för Årsmöte SFAM 2022 

Årsmöte SFAM Västmanland 2022-02-21 

Plats: Digitalt möte via Zoom 

Närvarande: 

Hanna Trillkott, Kjell Jansson, Ida Bachtiar, Carolyn Koumal, Jenny Krifors, Farshid Shafizadeh, 
Margareta Ehnebom, Sara Hård af Segerstad 

1. Mötet öppnas och styrelsens ordförande Hanna Trillkott hälsade alla välkomna. 

2. Som ordförande för årsmötet valdes Hanna Trillkott. 

3. Som sekreterare för årsmötet valdes Sara Hård af Segerstad. 

4. Som justerare för årsmötet valdes Carolyn Koumal och Kjell Jansson. 

5 Dagordningen godkändes. 

6. Kallelseförfarandet godkändes. 

7. Medlemsavgiften fastställdes oförändrat till 0 kr. 

8. Ordförande Hanna Trillkott gick igenom verksamhetsberättelsen för 2021, med låg aktivitet 
präglat av pandemin, men trots allt ett ökat antal medlemmar. 

9. Kassör Kjell Jansson gick igenom den ekonomiska berättelsen för 2021, med ökade tillgångar 
för 2021 och fortsatt god ekonomi. 

10. Revisor Margareta Ehnebom redogjorde för revisorernas berättelse och fann en fortsatt god 
ekonomisk ställning för SFAM Västmanland. Dessutom lämnades ett förslag på möjligt 
användningsområde av tillgångarna genom instiftande av ett stipendium för stöd för deltagande 
i internationell konferens inom allmänmedicin, med redovisning av konferensen vid 
medlemsmöte. Årsmötet tackade för förslaget och gav styrelsen i uppdrag att diskutera förslaget 
vidare. 

11. Styrelsen beviljades full ansvarsfrihet för 2021. 

12. Valberedningens förslag för kommande styrelse presenterades av Sara Hård af Segerstad. 

13. Styrelsen valdes enligt valberedningens förslag. Ordförande Hanna Trillkott omvald på 1 år. 

Sekreterare Ida Bachtiar omvald på 2 år. 

Kassör Kjell Jansson 1 år kvar. 

Ledamöter: 

Carolyn Koumal omvald på 1 år. 



Jenny Krifors 1 år kvar. 

Farshid Shafizadeh omvald på 1 år. 

Jessica Raab omvald på 1 år. 

Anna Papinski valdes in på 2 år. 

14. Revisorer valdes till Margareta Ehnebom och Erik Tyrberg. 

15. Valberedning valdes till Sara Hård af Segerstad och Margareta Ehnebom. 

16. Övriga frågor: Farshid Shafizadeh väckte frågan om alternativ förvaltning av ekonomiska 
tillgångar varpå årsmötet lämnade åt styrelsen att vidare diskutera både frågan om att använda 
och förvalta pengarna i SFAM Västmanlands intresse. 

17. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet 

Sara Hård af Segerstad 

 

 

Justerare 

Carolyn Koumal    Kjell Jansson 

 




